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V nedeljo, 13. II. se je v Celju v ve
černih urah razširila žalostna novica, 
da se je v 2vižgovcu pod Moličko 
pečjo smrino ponesrečil znani celjski 
alpinist Stanko Kokošinek. Reševalna 
odprava je še isti večer dospela v Ro
banov kot in ga naslednji dan ob 12 
prenesla iz grape pod Velikim vrhom 
v Luče. 

Stanko Kokošinek je bil popularna 
planinska osebnost ne samo v Celju, 
marveč so ga poznali alpinistični od
seki in planinci po vsej Sloveniji. K 
planinski organizaciji je pristopil tak9J 
po osvobodi'vi in tvoril jedro prve alpi
nistične skupine, ki se je v Celju za
čela uveljavljati v letu 1947 in 1948. 
Udeležil se je skoro vseh alpinističnih 
tečajev in tečajev Gorske reševalne 
službe od leta 1948 do leta 1952, bo-
(jjsi da jih je organiziralo PD Celje ali 
pZS. l-e!a 1951 ga je PZS odredila tudi 
v inozemsko odpravo v avstrijske Alpe. 
j(ot plezalec se je začel razvijati leta 
1949 in do leta 1952 izvršil več po-
fiembnih vzponov, ki se ocenjujejo kot 
izredno težavni: v Špiku, Triglavu, O j 
strici, v Rinki in Dedcu. Bil je tudi 
eden izmed redkih plezalcev, ki so se 
posvelili zimskim vzponom, predvsem 
v območju Ojstrice s severne in seve
rovzhodne strani. Leta 1952 se je težko 
ponesrečil v Skalaški smeri v Triglav
ski severni steni. Njegova močna na
rava je premagala, za las je ušel smrti 
HI se je po dveletnem težkem bole-
hanju zopet vrnil v življenje in zadnje 
mesece spet poprijel za svoje delo v 
Celjski tiskarni. Ni še premagal posle
dic skrajno nevarnih poškodb, že je 
spet mislil na svoje gore in iskal v njih 
smisla svojemu življenju. Sprva je hodil 
Ba Golte, na Tovst, se mudil lani dalj 
časa na Korošici, zadnje čase pa je 
žc spet mislil na plezanje. 

V celjski planinski organizaciji je 
kmalu zavzel vidno mesto. Mikalo ga 
je predvsem delo v AO, ki je pod nje
govim vodstvom leta 1951 in 52 lepo 
napredovalo, rad pa se je posvetil tudi 
propagandnemu in gospodarskemu de
lu. 8. 11. je bil ponovno izvoljen v od
bor in je nameraval prevzeti funkcijo 
gospodarja Kocbekovega doma na Ko
rošici, kamor je tako rad zahajal vse 
od leta 1948. 

Stanko Kokošinek je bil poštena, zve
sta, dobra duša. Skromen v svojem ma
lem življenju je iskal pot v svet in 
družbo v gorah in planinstvu. Prve ko
rake v njihovo oblast je naredil pred 
vojno na Okrešlju kot dečko šestnaj
stih let, med vojno jih je skušal v Pire
nejih z grenkim priokusom vojaškega 
komisa, po vojni pa je živel samo za 
planinstvo. Bil je najzanesljivejši ljubi
telj gora v rodu, ki se je oklenil gorni-
štva po vojni. Hoje v gore ni čislal sa 
mo kot osebno slast in radost, marveč 
je prav zgodaj začutil, da je zaradi 
užitkov, ki so mu jih gore nudile, druž
bi tudi nekaj dolžan. Zato je s čutom 
odgovornosti prijel za delo v odboru 
planinskega druš'va in z vsem svojim 
delom pokazal svoje lepe sposobnosti. 
Bil je pri delu natančen in vnet, pri 
občevanju z ljudmi odkrit in ljubezniv, 
predvsem pa požrtvovalen in nesebi
čen. Celjsko planinsko drušWo je z 
njim izgubilo dobrega odbornika in pri
jatelja, alpinisti pa zares lepodušnega, 
srčno dobrega tovariša. Bil je osebnost, 
ki jo sleherna družba potrebuje, ves 
domač v svoji preprosti iskrenosti in 
navdušenju za vse lepo in dobro. Nje
govo ime bo v zgodovini slovenskega 
alpinizma ostalo zapisano, čeprav ni 
okrašeno z velikimi, bučnimi zmagami. 
Kdor pa ga je osebno poznal, mu bo 
hudo za njim. T. O. 

Bodimo previdni pri uporabi 
električnih strojev 

in naprav 
v preteklem letu smo se sami 

prepričali, da imajo lahko površno 
in nestrokovno urejena električna 
instalacija in nepravilno izvedene 
varnostne mere zelo velike posle
dice. V kratkem razdobju smo za
radi naše malomarnosti in napak, 
prav brez potrebe, izgubili dva de
lavca. Pri nas imamo že dolgo pred
pise glede zaščitnih ukrepov proti 
nevarnosti od električnega toka, 
vendar pa jih ne upoštevamo in ne 
uporabljamo ter zaradi tega pred 
celotno družbo prevzemamo veliko 
moralno in materialno odgovornost 
za zaposlene delavce. 

V naših podjetjih je še mnogo roč
nih električnih vrtalnih strojev, ki ni
so ozemljeni odnosno ničleni; ravno 
ko uporabljamo ročne svetilke, ki 

P l a n i n s k o d r u š t v o C e l j e 
obvešča svoje člane in planinsko javnost , da se je 

dne 13. IL 1955 v gorah smrtno ponesreči l 

S t a n k o K o k o š i n e k 
odbornik P D in član A O 

P o g r e b bo v Celju, dne 17. februarja 1 9 5 5 ob 15 . uri izpred 
Celjske tiskarne 

Zvestega in nepozabnega tovariša bomo ohranili 
v častnem spominu 

niso predpisno opremljene in za ka
tere nimamo transformatorjev za 
zmanjšanje voltaže od 220 na pred
pisanih 42 odnosno 24 W. Res je, da 
še nimamo v zadostni količini vseh 
zaželenih električnih pripomočkov in 
tudi ne vsega materiala, vendar bo
mo tudi te težave z malo več priza
devanja prebredli. 

Ce bomo imeli stalno pred očmi 
predvsem delovnega človeka in in
teres za zaščito njegovega življenja 
in zdravja, bomo zmogli še marsikaj. 
Predvsem je naša naloga, da vzga
jamo dobre strokovnjake — elektri-
čarje, ki bodo poznali tudi predpise 
o higiensko-tehnični zaščiti, hkrati 
pa moramo vzgajati vse naše de
lavce v tej smeri, pa se nam gotovo 
ne bodo ponavljale poškodbe, ka
kršne smo imeli v preteklosti. 

(V Uradnem listu FLR} š»evilka 
107/47 je izšel posebni pravilnik o 
zaščitnih ukrepih proti nevarnosti 
električnega toka, dr. ing. Matanovič 
Drago pa je napisal o tem obširno 
brošuro.) 

Člani ljudske tehnike iz Šmarja pri 
Jelšah so v nedeljo na rednem letnem 
občnem zboru podali obračun svojega 
dela. V preteklem letu je bilo delo L T 
zelo plodno. Društvo šteje 73 članov, od 
katerih je le nekaj nedelavnih. Ni raz
veseljivo, da j e med člani komaj pet 
žensk. Društvo ima radio sekcijo in 
avto-moto sekcijo. 

Avto-moto sekcija je zaključila dva 
tečaja, katera je obiskovalo 32 tečaj
nikov. Od vseh tečajnikov je položilo 
šoferski izpit 23, dočim 3 tečajniki za
radi nedoletnosti niso smeli polagati 
izpita. Sest tečajnikov pa izpita ni po
ložilo. Zelo razveseljivo je, da v lan
skem letu ni bilo niti ene nesreče z 
avtomobilom ter da je bil avto vedno 
v dobrem stanju. V kolikor bo mogoče 
dobiti nov stroj zanj, bo še mogoče 
z njim vršiti tečaj, sicer pa bo v naj 
krajšem času usposobljen nek drugi 
avtomobil, katerega ogrodje je društvo 
nabavilo v preteklem letu. Kot j e vi
deti ni bojazni, da se v letošnjem letu 
ne bi vršili tečaji za šoferje-amaterje. 

Radio sekcija j e dosegla zavidljive 
uspehe, dočim ni popolnoma zadostila 
sklepom lanskega občnega zbora. Ni se 
namreč vršil tečaj radiotelegrafistov. 
Ker j e letos finančno stanje društva 
boljše, bo to lažje izvedljivo. Mnogo 
truda so posamezniki vložili pri sestav
ljanju radiooddajnika. Stii^iletni trud 
je bil poplačan, ko se je na občinski 
praznik prvič oglasU napovedovalec 
Radia Šmarje. Anketa, ki je bila za
ključena v nedeljo, j e pokazala, da za
jema postaja širok krog poslušalcev na 
vsem področju celjskega okraja. Mnogo 
je dela s pripravljanjem sporeda, kajti 
postaja j e zelo primitivna, brez magne
tofona in kvalitetnih mikrofonov. Vse 
delo sloni na dobri volji posameznih 
članov. Za izpopolnitev in za pestrost 
sporeda se poslužujejo raznih neznanih 
talentov, ki radi sodelujejo pri oddajah. 

Tudi u Slovenskih KonjicoJi je bilo sindiiiolno delo doiiro 
Sindikalne podružnice na področju 

K S S Slovenske Konjice so v zadnjih 
dneh zaključile s svojimi občnimi zbori 
ter tako uresničile sklep plenuma K S S , 
4a bodo ti končani do 5. februarja. 

Splošen pregled o poročilih dose
danjih odbornikov, udeležbi članstva in 
razpravah kaže dokaj zadovoljivo delo 
večine odborov v preteklem letu. V 
poročilih se niso omejevali le na ozke, 
organizacijske naloge iz okvira same 
podružnice ali podjetja, temveč so se 
skoraj povsod dotaknili še važnejših 
domačih poliMčnih in gospodarskih do-
iodkov ter dogodkov iz mednarodnega 
političnega življenja. 

Udeležba na zborih je močno potrdila 
dcjs'vo, da se večina članov že zaveda 
dela in vloge svoje organizacije. V ne
katerih podružnicah, ki zaradi narave 
svojega dela (KONUS, TKO Zreče, 
LIP in še nekatere druge) niso mogle 
imeM skupščin v delavnikih, so jih za
radi tega preložili na nedeljo, udeležba 
pa je bila od 65 do 90%. To je se tem 
bolj razveseljivo, ker se prav v teh pod
jetjih večje š'evilo delavcev vozi na 
delo z vlakom ali avtobusom. Tu je 
pogrebno omeniM še gozdne delavce 
iz Konjic, ki imajo svoja delovišča raz
tresena po precejšnjem delu Pohorja 
in Koniiške gore, toda na svojo le+no 
skupščino so se zbrali v velikem šte
vilu. Podoben primer je bil še na grad
benem podjetju, pri KZ v Zrečah in 
nekaterih drugih podružnicah. 

Široka in sproščena razprava na zbo
rih je v marsičem dopolnila sama po
ročila odbornikov, istočasno pa poka-
7alQ na neka'ere pomanjklivosti pri de
lu sindikalnega odbora ali organov 
upravljanja. Tako so na gradbenem pod-
ie^ju kriMzirali delo enega -člana de
lavskega sve*a, ki na svojem gradbišču 
ni poročal o tem, kaj je razpravljal in 
sklepal delavski svet na svojih sejah. 
Tu 5 o povedali še to, da so zlasti v 
oddaljenejših gradbiščih imeli zelo malo 
stika z vodilnimi odborniki v podružnici, 
obenem pa so predlagali, da bi morali 
^i'i nrnpni poverjeniki bolje seznanjeni 
^ delom organizacije. V tovarni usnja 
KONUS pa ^̂ o ugotovili, da so se grup
ni poverjeniki bavili večinoma le s po
biranjem članarine in različnimi obve
ščanji, dosM manj pa so skrbeli za 
ostale, predvsem poli'ične, gospodar-
'•^e in vzgojne naloge. V usnjarskem 

u so krj'i^irali nekatere nepra
vilnosti pri tarifnih postavkah in samem 
*2plačevanju. Člani podružnice na dr
žavnem posestvu so se zlasti zanimali 
^3 določila novega zakona o social-

zavarovanju in o splošnih sedanjih 

nalogah sindikatov. Na zboru so tudi 
ugotovili, da so lani pridobili lepo šte
vilo novih naročnikov za Delavsko enot
nost, blagajniško poročilo je pokazalo, 
da nekaj članov ne izpolnjuje v redu 
svojih obveznosti. Razprava v podruž
nici KZ je pokazala, da je med letom 
bilo premalo članskih sestankov, na 
ka-erih bi mnogo lažje rešili nekatere 
probleme, ki so prišli ob tej priliki na 
dan. Na zborih je sodelovalo tudi več 
ljudskih poslancev (tov. Tavčar in Gra
šak ter drugi) ki so pojasnjevali raz
lične ukrepe in zakone, ki sta jih v 
zadnjem času sprejeli zvezna in re
publiška ljudska skupščina. Na večini 
zborov pa je bilo opaziM, da so se jih 
premalo udeleževali vodilni odborniki 
strokovnih republiških forumov. 

Na zboru v tovarni usnja KONUS je 
bil podan tudi predlog, da bi podruž
nica zbrala ves material o delu, ki ga 

je opravila v zadnjih 10 letih, to je od 
njene ustanovUve. Razen njenega dela 
naj bi vseboval še prve začetke dela 
organov upravljanja, kar bi shranili kot 
zgodovinski material. Vse to bo sicer 
zahtevalo dosti požrtvovalnega in 
aktivnega dela ter zbiranje po raznih 
arhivih, skupaj zbrano pa bi ostalo ve
ren dokaz dela podružnice v zadnjih 
desetih letih. 

V nove odbore so člani že na pred
volilnih konferencah predlagali dobre 
člane med katerimi je bilo več takih, 
ki so te naloge opravljali že v pre
teklih letih in imajo bogate izkušnje. 
Ti bodo vsekakor v stanju usmerjati 
delo organizacij po sklepih, ki so jih 
sprejeli občni zbori. V drugi polovici 
tega meseca bo še skupščina sindikal
nega sveta, ki bo izvolila novo sindi
kalno vodstvo bodoče konjiške ko
mune. 

Prihodnji teden bo pričela redno 
obratovati nova lekarna v Gaberju 
Industrijsko središče Gaberje si je 

že dalj časa močno prizadevalo, da 
bi imelo v svojem predelu lastno le
karno. Lekarne v mestu so jim bile 
zelo odročne in to so čutili gabrski 
bolniki predvsem v nočnih urah, ko so 
morali hiteli po zdravila naravnost v 
središče mesta. Zato so se pred letom 
dni Gaberčani z vso resnostjo zavzeli 
za to.novo pridobitev. Oko so vrgli na 
obcestno hišo, kjer je v bližini Kovin
sko industrijske šole poslovala trgo
vina. Merodajni forumi pri LOMO so 
jim nudili vso pomoč. 

Pred le^om so začeli s temeliiMm 
preurejanjem in popravili — poplava 
v juniju jih je nekoliko zakasnila, ven
dar so te dni zaključili z zunanjimi in 
notranjimi deli, tako, da bo lekarna 
lahko začela poslovati že prihodnji po
nedeljek ali torek. 

Poslopje nove gabrske lekarne so 
povsem preuredili in je vse od elektrike 
do vodovoda na novo ins+alirano. Vsi 
prostori so dobro izkoriščeni in ure
jeni po higienskih predpisih. V pred
njem delu je prodajalna zdravil, za njo 
ma'erialka, laboratorij s kuhinjo, pisar
na za upravnika in pisarna za knjigo
vodstvo. Spodaj pa so prostori za e+až-
no kurjavo in skladišča. Na dvorišču 
imajo izolirano posebno hišico za shra
njevanje vnetljivih zdravil. 

Ljudje v Gaberju so zelo zadovoljni 
nad to novo pridobi'vijo, posebno pa 
so navdušeni industrijski delavci, ki bo
do odslej imeli lekarno kar pri roki. 

Zastopnik Okrajnega odbora L T , tov. 
Zvar, j e pohvalil delo društva in na
kazal smernice za nadaljnje delo. Po
udaril j e nujnost ustanovitve agroteh
nične sekcije. Ker bo za to dejavnost 
nudila podporo kmetijska zadruga, bo 
ta naloga lažje izvedljiva. Prav tako 
bo pričel z delom radiotelegrafski kro
žek, za kar so E>onudili p>omoč železni
ški upokojenci. 

Nujno bo, da se v tem letu članstvo 
poveča, za kar je treba vključiti mla
dino gimnazije in internata. Gmotno 
stanje se je v primerjavi z lanskim 
letom zelo izboljšalo ter znašajo dru
štvena sredstva nad milijon dinarjev. 

Z-alostno pa je , da društvo nima še 
svojega društvenega prostora, zato j e 
bil občni zbor kar v gostilni. Radio-
oddajnik pa se nahaja v pisarni občin
skega ljudskega odbora. 

—ki 

R a z s t a v a 
k u h a r s k i h i z d e l k o v 

Na lastno pobudo so se zbrale na 
Velikem vrhu gospodinje in dekleta ter 
pričele s kuharskim tečajem, katerega 
je vodila tov. Praprotnik Terezija. Red
nih obiskovalk je bilo 15, tečaj pa je 
trajal dva meseca. Zadnjo nedeljo so 
tečajnice poka7ale, kaj so se naučile. 
Razstava je bila v prostorih Prosvet
nega doma, katero je obiskalo res le
po število ljudi. 

Tečajnice in obiskovalci razstave so 
pokazali, kaj si naše kmečko prebi
valstvo želi, zato že sedaj opozarjamo 
naš občinski ljudski odbor in odbor 
kmetijske zadruge, kje bo treba v pri
hodnji zimi pričeti z delom in to delo 
tudi vsestransko podpreti. Upamo, da 
ne bo vse tako zaspalo, kakor se je 
to zgodilo to zimo v Gorenju. 
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Uspešni potek občnih zborov 
sindikalnih podružnic 

Letošnji občni zbori sindikalnih po
družnic potekajo zelo zadovoljivo, do
sti boljše kot prejšnja leta. To je treba 
pripisati boljši pripravljenosti in vedno 
večjem zanimanju delovnih ljudi za naj
različnejša gospodarska in družbena 
vprašanja. Preostaje samo še manjše 
število sindikalnih podružnic, ki so s 
sklicanjem občnih zborov nekoliko za
kasnile. Povprečno so občni zbori zelo 
dobri in skoraj ni primerov, ki bi jih 
bilo treba javno kritizirati. 

U S P E Š E N O B C N I ZBOR R U D A R J E V 
V R E C I C I PRI L A Š K E M 

Tudi laški rudarji so le^os pripravili 
in izvedli zelo uspešen občni zbor sin
dikalne podružnice. Zavednost tega 
kolekMva in njihov odnos do sindikalne 
organizacije v dobrem smislu je raz
viden že v tem, da ta kolekMv nima 
zaposlenega delavca, ki ne bi bil član 
sindikalne podružnice. Poročila so iz
kazovala dolgo vrsto značajnih uspe
hov v preteklem letu, med katerimi je 
verjetno najpomembnejši ta, da so pre
segli proizvodnji plan v letu 1954 za 
30%. Rudarji so ponosni na ugotovitev 
direktorja, da v zgodovini - laškega 
rudnika rudarji še niso dosegli tako 
visoke proizvodnje. 

Tudi na ostalih področjih so imeli 
laški rudarji zelo lepe uspehe. V udej-
stovanju na kulturno-prosvetnem polju, 
to se pravi delavsko-prosvetnem dru-
š'vu »Svoboda« so gotovo med naj
boljšimi kolektivi na področju Okraj
nega sindikalnega sveta. Njihovo pro
svetno druš'vo zajema lepo š'evilo č la
nov kolektiva, razdeljenih v različne 
sekcije. Vrh tega laški rudarji gojijo in 
vzdržujejo zelo lepo zvezo z delavci 
iz goriškega okraja in vsako leto pri
rejajo srečanje zdaj v Laškem zdaj v 
Novi Gorici. Lani so zelo uspešno or
ganizirali izlet Svobod v Laškem, ka
mor so povabili svoje goriške goste. 

Tudi na ostalih prireditvah in praznikih 
so se laški rudarji polnoštevilno ude
leževali. Proslave na Ostrožnem se je 
udeležilo več kot 90% članstva njiho
vega delovnega kolektiva. Zelo velike 
uspehe imajo v laškem rudniku tudi v 
tem, da pri njih noben važnejši dogo
dek v kolektivu ne gre mimo sindikalne 
podružnice in da je tu povezanost med 
upravnim odborom, delavskim svetom 
in upravo podjetja zelo tesna in ne
ločljiva. Tudi laški rudarji so razprav
ljali o novem plačilnem sistemu in ugo
tovili, da so pri njih že do sedaj precej 
storili v tej smeri in da bo potrebno le 
še uvesti nekatere izpopolniive v njihov 
tarifni pravilnik in plačilni sistem. 

K O R I S T E N D E L O V N I P O M E N E K 

V T O V A R N I E M A J L I R A N E P O S O D E 

Kolektiv Tovarne emajlirane posode 
je med največjimi na celotnem področju 
Okrajnega sindikalnega sveta, zato pri 
takem š'evilu delavstva izvedba do
brega občnega zbora ni majhna reč. 
Letošnji občni zbor v tej tovarni je bil 
zelo dober, če ne celo med naiboljšimi. 
Izčrpni referati posameznih sindikalnih 
funkcionarjev so bili temelj za živahne 
in tehtne razprave. Udeleženci občnega 
zbora so zelo dosti govorili o tehnični 
zašči'i in uspehih, ki so jih na tem pod
ročju dosegli. V zadnjem letu so v ta 
namen invesMrali nad dva miMjona di
narjev, vendar se to občutno pozna 
v obliki padca obratnih nesreč. Zelo 
dosti so govorili tudi o družbenem pla
nu, dalje o komunah in potrebah sode
lovanja na vseh področjih javnega in 
kuHurnega življenja tudi izven podjetja. 
Razpravljali so o delavsko-uslužbenski 
restavraciji, o deli"vi obroka med od
morom, dalje o novem plačnem sistemu 
in skratka, ugotovili celo vrsto po
trebnih nalog za bodoče delo. Njihov 
občni zbor je bil zelo koristen in iz
črpen pomenek celotnega kolektiva. 

O B C N I ZBORI POSPEŠEVALNIH 
ODBOROV PRI KZ 

Na teritoriju našega okraja so po 
vseh sedežih kmetijskih zadrug te dni 
občni zbori pospeševalnih odsekov, ki 
po panogah poljedelstva, živinoreje, 
sadjarstva in vinogradništva obravna
vajo vsa aktualna vprašanja našega go
spodarstva. Kmetje kažejo za te zbore, 
ki so ponekod združeni tudi s strokov
nimi predavanji in ponazorjeni z ozko-
tračnimi filmi, izredno zanimanje. Ob 
nedeljah in delavnikih je udeležba po
vsod lepa in kmetje med seboj tudi 
prav živahno razpravljajo o kmetijskih 
vprašanjih. Preteklo nedeljo se je ta
kega sestanka udeležilo v Lesičnem kar 
150 kmetov. Prav lepo obiskani so bili 
tudi občni zbori v Kozjem, v Slivnici 
pri Celju in v Šmarju pri Jelšah. Na 
zborih predavajo priznani kmetijski 
strokovnjaki OZZ iz Celja in člani 
Društva inženirjev in tehnikov. 

Občni zbori pospeševalnih odsekov 
bodo zaključeni okrog 25. t. m., nakar 
bodo sledili redni občni zbori KZ, za 
katere se zadruge že pridno priprav
ljajo. 

R A Z P I S 

U P R A V N I O D B O R T R G O V S K E G A P O D J E T J A >TOBAK« 

C E L J E 

razp i su je mesto 

R A Č U N O V O D J E 
Ref lek tan t i na j poš l je jo svoje 

ponudbe s k r a t k i m živl jenjepisom in z obraz lož i tv i jo o dose

d a n j i h zapos l i tvah na nas lov »TOBAK« Cel je , Slomškov t rg 4. 

Nas top službe t a k o j al i po dogovoru ! 

P lača po ta r i fnem p r a v i l n i k u ! 

S t a n k o K o k o š i n e k 
Plojdno delo L udske tehnike 
v Šmarju pri Jelšah 


